
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 54
Hvordan forholder ministeren sig til, at firmaet Palantir ifølge formand for IT-
Politisk Forening, Jesper Lund, har et meget dårligt ry blandt borgerretsorga-
nisationer, fordi deres systemer »typisk bruges til håndtering af oplysninger
om store grupper af ikkemistænkte borgere, altså masseovervågning«, jf. ar-
tiklen »Danmark køber overvågningssystem for millioner hos NSA-leveran-
dør« bragt i Information den 28. oktober 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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